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Groep 4            Spellingswoorden 

 
Categorie 1a: (m)k(m) – woorden 
 
Zeg het woord hardop, schrijf op wat je hoort. 
 

○ as ○ dit  ○ muur 

○ bak ○ dom ○ rook 

○ boom ○ hoog ○ toon 

○ dak ○ hut ○ val 

○ den ○ jas ○ zaak 

 
 
Categorie 1b: (m)k(m) – woorden met een klank met twee verschillende letters 
 
Zeg het woord hardop, schrijf op wat je hoort. 
 

○ beul ○ geul ○ mouw 

○ bouw ○ hout ○ poes 

○ deuk ○ jouw ○ rouw 

○ dief ○ kous ○ wieg 

○ doek ○ luik ○ zoet 

 

 
Categorie 1c: woorden op –eer, -oor, -eur 
 
Bij deze woorden kun je de ee, oo en eu niet zo goed horen. Je schrijft ze wel. 
 

     eer:     oor:           eur: 
 

○ heer ○ boor ○ deur 

○ meer ○ goor ○ geur 

○ peer ○ hoor ○ keur 

○ weer ○ koor ○ zeur 

○ zeer ○ voor ○  
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Herhaling 1a + 1b+ 1c 
 

○ boom ○ beul ○ heer 

○ dak ○ jouw ○ weer 

○ hoog ○ kous ○ koor 

○ toon ○ poes ○ geur 

○ zaak ○ rouw ○ zeur 
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Categorie 2a: mmk(m) – woorden 
 
Zeg het woord hardop, schrijf op wat je hoort. 
 

○ bleek ○ klaar ○ slaap 

○ bruin ○ kluis ○ spek 

○ dwaas ○ knoop ○ tram 

○ fluit ○ kreet ○ vlot 

○ groot ○ ploeg ○ zweet 

 

 
Categorie 2b: (m)kmm- woorden 
 
Zeg het woord hardop, schrijf op wat je hoort. 
 

○ baars ○ hoest ○ poets 

○ buurt ○ kaft ○ rijmt 

○ geeft ○ lift ○ soms 

○ gilt ○ lint ○ wens 

○ haalt ○ mist ○ zoekt 

 

 
Categorie 2c: mmkmm – woorden 
 
Zeg het woord hardop, schrijf op watje hoort. 
 

○ blaast ○ knalt ○ stomp 

○ draagt ○ knoest ○ stuurt 

○ flits ○ plant ○ trimt 

○ glans ○ plukt ○ trouwt 

○ glimt ○ slikt ○ zwoegt 
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Herhaling 2a + 2b + 2c 

 

○ bleek ○ baars ○ blaast 

○ knoop  ○ kaft ○ plant 

○ ploeg ○ mist ○ slikt 

○ slaap ○ rijmt ○ stuurt 

○ tram ○ zoekt ○ trimt 
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Categorie 3a: (m)kmmm – woorden 
 
Zeg het woord hardop, schrijf op wat je hoort. 
 

○ borst ○ koorts ○ vorst 

○ danst ○ laagst ○ walst 

○ diepst ○ leukst ○ wenst 

○ dorst ○ minst ○ winst 

○ fietst ○ poetst ○ worst 
 
 
Categorie 3b: mmmk(m) – woorden 
 
Zeg het woord hardop, schrijf op wat je hoort. 
 

○ spraak ○ straat ○ striem 

○ spreek ○ straf ○ strip 

○ spriet ○ streek ○ stroef 

○ sproet ○ streep ○ stroop 

○ spruit ○ strek ○ struik 

 

 
Categorie 4: woorden met sch-, schr- 
 
sch en schr zijn vaste klankgroepen. Je schrijft ze altijd zo. 
 

     sch:                schr: 
 

○ schaaf ○ schiet ○ schram 

○ schaam ○ schim ○ schreef 

○ schaft ○ school ○ schrijf 

○ schep ○ schuim ○ schroef 

○ scheur ○ schuur ○ schroot 
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Herhaling 3a +3b + 4 
 

 

○ barst ○ spraak ○ schaaf 

○ diepst ○ spriet ○ school 

○ koorts ○ streek ○ schuim 

○ poetst ○ striem ○ schram 

○ winst ○ strook ○ schroot 
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Categorie 5: woorden met ei of au 

 
Je kunt niet horen met welke ij/ei of au/ou je een woord met schijven. Die woorden moet je 
onthouden. 
 

     ei:                au: 
 

○ eik ○ sein ○ blauw 

○ gein ○ steil ○ dauw 

○ klei ○ teil ○ klauw 

○ mei ○ trein ○ pauw 

○ prei ○ zeis ○ snauw 

 

 
Categorie 6: woorden met ng of nk 
 
ng of nk zijn vaste klankengroepen. Tussen de n en k komt nooit een g. 
 

     ng:       nk: 
 

○ breng ○ blank ○ pronk 

○ drang ○ bonk ○ slonk 

○ kreng ○ drank ○ stank 

○ meng ○ hinkt ○ stronk 

○ zing ○ klinkt ○ zink 

 

 
Categorie 7: woorden met een tussen – u 
 
Tussen sommige medeklinkers hoor je een u. Die moet je niet schrijven. 
 
 

○ arm ○ jurk ○ twaalf 

○ borg ○ kalm ○ warm 

○ dwerg ○ markt ○ wok 

○ ernst ○ palm ○ zalm 

○ golf ○ storm ○ zulk 
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Herhaling 5 + 6 + 7 
 

 

○ eik ○ breng ○ arm 

○ teil ○ drank ○ dwerg 

○ zeis ○ klinkt ○ palm 

○ blauw ○ stank ○ wok 

○ snauw ○ zinkt ○ zulk 
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Categorie 8: woorden met ch of cht 
 
Woorden die eindigen op acht, echt, icht, ocht, ucht schrijf je altijd met cht. 
 

○ acht ○ licht ○ vlucht 

○ dicht ○ och ○ vracht 

○ gracht ○ pech ○ vrucht 

○ knecht ○ pracht ○ zocht 

○ kracht ○ schacht ○ zucht 

 

 
Categorie 9: woorden met -eeuw, -ieuw of -uw 
 
Als de w de laatste letter van een klankgroep is, komt er altijd een u voor. 
 

     eeuw:      ieuw:          uw: 
 

○ eeuw ○ kieuw ○ uw 

○ geeuw ○ nieuw ○ luw 

○ leeuw ○ nieuws ○ sluw 

○ sneeuw ○  ○ spuw 

○ spreeuw ○  ○ stuw 

 

 
Categorie 10: woorden met -aai, -ooi of -oei 
 
aai, ooi en oei zijn vaste klankgroepen. Je schrijft ze altijd zo. 
 

    aai:     ooi:           oei: 
 

○ baai ○ dooi ○ bloei 

○ graai ○ gooi ○ foei 

○ naai ○ mooi ○ groeit 

○ waai ○ schooit ○ sproei 

○ zwaai ○ strooi ○ woei 
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Herhaling 8 + 9 + 10 
 

○ acht ○ geeuw ○ baai 

○ gracht ○ sneeuw ○ zwaai 

○ knecht ○ kieuw ○ mooi 

○ pech ○ nieuws ○ foei 

○ vrucht ○ sluw ○ sproei 
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Categorie 11a: woorden met een stomme e achteraan (-e, -en) 
 
In veel woorden hoor je een u achteraan, maar je schrijft een e. 
 

○ aarde ○ grachten ○ touwen 

○ berichten ○ grauwe ○ vrachten 

○ bloemen ○ honden ○ wachten 

○ eenden ○ knechten ○ wespen 

○ fluiten ○ laatste ○ zwaaien 

 

 
Categorie 11b: woorden met een stomme e achteraan (-ei, -er, -em, -es) 
 
In veel woorden hoor je een u achteraan, maar  je schrijft een e. 
 

○ achter ○ kapster ○ snorkel 

○ bewoners ○ liever ○ stempel 

○ dochter ○ monster ○ vinger 

○ drempel ○ nagel ○ winter 

○ engel ○ november ○ zwanger 

 

 
Categorie 12a: woorden die eindigen op een -d. 
 
Als jee aan het einde van een woord een t hoort, moet je het woord langer maken. Dan kun je horen 
of je een d of een t moet schrijven. 
 

○ aard ○ dood ○ stand 

○ afgrond ○ eerbied ○ vreemd 

○ akkoord ○ iemand ○ wild 

○ baard ○ kwaad ○ zand 

○ beeld ○ naald ○ zwaard 
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Herhaling 11a + 11b + 12a 
 

○ aarde ○ bewoners ○ akkoord 

○ honden ○ dochter ○ iemand 

○ knechten ○ nagel ○ kwaad 

○ wachten ○ stempel ○ stand 

○ zwaaien ○ zwanger ○ zwaard 
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Categorie 12a: woorden die eindigen op een -t 

 
Als je aan het einde van een woord een t hoort, moet je het woord langer maken. Dan kun je horen of 
je een d of een t moet schrijven. 
 

○ acht ○ lucht ○ schaft 

○ beurt ○ macht ○ specht 

○ feest ○ naakt ○ staart 

○ groet ○ nicht ○ wicht 

○ klacht ○ opdracht ○ zweet 

 

 
Categorie 13a: verkleinwoorden op -je, -tje of -pje 
 

Hoor je achteraan -je, -tje of -pje, schrijf dan eerst het woord gewoon. 

 

     je:      tje:            pje: 
 

○ aapje ○ baantje ○ armpje 

○ fietsje ○ klauwtje ○ duimpje 

○ krantje ○ meertje ○ helmpje 

○ pakje ○ schoentje ○ raampje 

○ werkje ○ vrouwtje ○ wormpje 

 

 
Categorie 14: woorden met een open lettergreep 
 
Hoor je aan het eind van een klankgroep een lange klinker (aa, ee, oo, uu) dan schrijf je maar  
één a, e, o, u. 
 
 

○ apen ○ konijn ○ muziek 

○ avond ○ koning ○ paling 

○ deken ○ leraar ○ schaduw 

○ droge ○ moment ○ student 

○ gratis ○ motor ○ zoveel 
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Herhaling 12a + 13a + 14 
 

 

○ acht ○ aapje ○ avond 

○ naakt ○ klauwtje ○ koning 

○ opdracht ○ vrouwtje ○ moment 

○ specht ○ duimpje ○ schaduw 

○ zweet ○ wormpje ○ zoveel 
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Categorie 14: woorden met een open lettergreep 
 
Hoor je aan het eind van een klankgroep een lange klinker (aa, ee, oo, uu) dan schrijf je maar  
één a, e, o, u. 
 

○ brede ○ kleding ○ oma 

○ deken ○ leden ○ poging 

○ dode ○ meren ○ regen 

○ draden ○ moment ○ schepen 

○ enorm ○ motor ○ woning 

 


